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ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 

       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str. 1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  

PROCES VERBAL 
          Încheiat astăzi 01 noiembrie 2023 în cadrul ședinței extraordinare, 

convocată de îndată, a Consiliului Local al municipiului Huşi, conform 

Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.1251 din 01.11.2023  
 

 

          Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.1251 din 01.11.2023   a fost convocat 

de îndată  în   ședință extraordinară Consiliul Local al municipiului Huşi pentru data de  01 

noiembrie 2023  , ora  14,30. 

           La şedinţa participă : domnul primar al  Municipiului Husi – ing.Ciupilan  Ioan, doamna 

d-na jr.Dumitrascu Monica – secretar general al mun.Husi . 

          Ca invitaţi la şedinţa participă : d-na jr.Filote Irina - șef Birou Administrație Publică 

Locală, d-nul ing.Dumăscu Emanoel – sef Birou Tehnic, d-nul Boeru Sergiu – consilier personal 

al primarului municipiului Huși. 

          La ședință CL  Husi din data de  01 noiembrie   2023  a participat  reprez. presa locală.   

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data de  

01.11.2023    a Dispoziţiei nr.1251 din 01.11.2023. 

          Secretarul general al Municipiului Huși, d-na  jr.Monica Dumitrașcu face prezența  

constatând că din totalul de 18 consilieri in funcție,  sunt prezenţi la şedinţa un număr de 16 

consilieri locali, din care 8(opt) consilieri  locali folosesc  o platforma  online de videoconferinta 

(d-l Ciupilan Valeriu Ioan, d-l Cocuz Adrian, d-na d-na Mardari Gianina, d-na Matei Gabriela,  

d-l Matei Ionel, d-l Romila Claudiu, d-na Rotariu Nicoleta, d-na Toma Cătălina Tania ), 8(opt) 

consilieri locali prezenți fizic în sala de ședință,  1  consilier   local   a   lipsit motivat ( d-na Popa 

Cătălina Eugenia), 1  consilier   local   a   lipsit nemotivat( d-l Filip Cosmin Adrian). 

          Se constată că şedinţa este legal constituită. 

          Domnul primar al  Municipiului Husi – ing.Ciupilan  Ioan: V-am convocat la aceasta 

sedinta intrucat este o urgenta in legatura cu documentele pentru soseaua de centura. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, m-am uitat putin pe referat, am vazut despre ce este 

vorba. 

          Domnul primar al  Municipiului Husi – ing.Ciupilan  Ioan: Dupa ce se alege presedintele 

de sedinta va voi da mai multe detalii. In primul rand se schimba sursa de finantare….. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, se schimba sursa de finantare. 

          Domnul primar al  Municipiului Husi – ing.Ciupilan  Ioan:….de pe Programul de transport, 

se schimba denumirea de pe Protocolul de colaborare, cum era ,domnule Dumascu, inainte? 

Acord de parteneriat.Noi avem in proportie, de cat, domnule Dumascu, cam cand ai putea sa spui, 

sa trimitem, licitatia … 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Pentru Studiu de fezabilitate. 

            Domnul primar al  Municipiului Husi – ing.Ciupilan  Ioan:Pentru reactualizarea Studiului 

de Fezabilitate, sa nu intelegem gresit! 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:  Studiul  de fezabilitate exista de 15-20 de ani. 

             Domnul primar al  Municipiului Husi – ing.Ciupilan  Ioan: Eu l-am mai pus de vreo 2 

ori, si la finantare, si la licitatie, am avut si castigator,de proiectare si executie, dar nu mai vreau 

sa degropam mortii, stiti cum este, am spus azi cuiva aici, nu aici, la Vaslui, da, la Vaslui, eram 
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cu domnul primar de la Negresti, la o sedinta de APC, si am zis asa, domnule primar eu am o 

problema pe care nu o inteleg de 20 de ani , acum cand ma pregatesc de pensie, ma uit pe 

platforma- program a PSD-ului, ma uit pe platforma- program a lui ALDE, ma uit pe platforma- 

program a PNL-ului, si care partide mai suntem, 90% sunt proiecte comune. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Proiecte pentru bani. 

          Domnul primar al  Municipiului Husi – ing.Ciupilan  Ioan: Da, pentru proiecte, ca le face 

Jan , care este primar, ca le face Tocu, ca le face dumitrascu, nu cred ca are importanta. De asta 

v-am chemat. Stiti ce se intampla, de atatia ani de cand merg la Miniusterul acela pentru Soseaua 

de centura a mun.Husi, cred ca s-au saturat si ei , ca de un cal breaz, vino sa ti-o dau azi, ca maine 

vii din nou la mine, cam asa este! Nu cred ca sunteti impotriva sa veniti o jumatate de ora , sau 

online, nu a fost materialul gata dimineata,  ca preferam sa fac sedinta la ora 8,00 dimineata. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:Da, de acord! 

        Domnul primar al  Municipiului Husi – ing.Ciupilan  Ioan: Cine este presedinte de sedinta? 

        Secretarul  general al municipiului Huşi , d-na jr.Monica Dumitrașcu solicită domnilor 

consilieri să facă propuneri pentru preşedintele de şedinţă .               

         Doamna  consilier  Patrașcu Luiza :  Propun  ca preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 

luni de zile ( luna noiembrie  2023 , luna decembrie  2023 , luna ianuarie 2024) pe domnul 

consilier local Popa Cristinel. 

          Secretarul  general al municipiului Huşi , jr.Monica Dumitrașcu : Daca mai sunt alte 

propuneri? Nu sunt, supun la vot propunerea ca domnul consilier local Popa Cristinel   sa fie 

desemnat presedinte de sedinta pentru o perioada de 3 luni de zile ( luna noiembrie  2023 , luna 

decembrie  2023 , luna ianuarie 2024).Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ?   

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu 
X 

 
- - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 
  

4.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 
- - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X    

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat  

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 

- - 

10.  Matei Gabriela 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 

- - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia 
absent  motivat  

 

14.  Popa Cristinel 
X 

 
- - 
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15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de videoconferinta 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 

  

17.  Toma Cătălina Tania 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 
- - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul general al Municipiului Huși, d-na  jr.Monica Dumitrașcu: Propunerea  

( consilier local Popa Cristinel – presedinte de sedinta/ 3 luni de zile)  a fost aprobată  cu  16  

voturi  pentru) . 

 

         Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile ( luna noiembrie  2023 , luna 

decembrie 2023, luna ianuarie  2024) a fost ales  domnul consilier local POPA CRISTINEL. 

           

         Secretarul general al Municipiului Huși, d-na  jr.Monica Dumitrașcu: Domnule consilier 

Popa Cristinel, va rog sa preluati conducerea sedintei! 

        Președintele de ședință, domnul consilier Popa Cristinel : Supun la vot ordinea de zi , asa 

cum a fost comunicată.Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ?   

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu 
X 

 
- - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 
  

4.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 
- - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X    

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat  

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 

- - 

10.  Matei Gabriela 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 

- - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia 
absent  motivat  

 

14.  Popa Cristinel 
X 

 
- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de videoconferinta 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta X 
foloseste platforma  
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online de videoconferinta 

17.  Toma Cătălina Tania 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 
- - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

            Președintele de ședință , domnul consilier Popa Cristinel  :  Ordinea de zi a fost 

aprobată cu 16 voturi  pentru). 

 

   Ordinea de zi are urmatorul continut :         

 
1. Proiect de hotărâre nr.451 din 01.11.2023 privind  alegerea  preşedintelui de şedinţă a  

Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru o perioadă  de 3 luni de zile , respectiv luna  

noiembrie 2023 , luna  decembrie 2023,  luna   ianuarie 2024 – inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

2. Proiect de hotărâre nr.452 din 01.11.2023 privind aprobarea încheierii unui act 

adițional la Protocolul de colaborare nr. 92/14717/14.02.2023 , încheiat între Municipiul 

Huși și C.N.A.I.R. având ca obiect Elaborare Studiu de Fezabilitate pentru  obiectivul de 

investiții „Șoseaua de centura (VO) a Municipiului Huși” -  inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

   Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 
 

1. Proiect de hotărâre nr.451 din 01.11.2023 privind  alegerea  preşedintelui de şedinţă 

a  Consiliului Local al municipiului Huşi  pentru o perioadă  de 3 luni de zile , 

respectiv luna  noiembrie 2023 , luna  decembrie 2023,  luna   ianuarie 2024 – inițiator 

primarul municipiului Huși. 

                     *Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile  ( luna noiembrie   

2023 , luna decembrie 2023 , luna ianuarie   2024) a fost ales  domnul consilier local POPA 

CRISTINEL. 

 

2. Proiect de hotărâre nr.452 din 01.11.2023 privind aprobarea încheierii unui act 

adițional la Protocolul de colaborare nr. 92/14717/14.02.2023 , încheiat între 

Municipiul Huși și C.N.A.I.R. având ca obiect Elaborare Studiu de Fezabilitate 

pentru  obiectivul de investiții „Șoseaua de centura (VO) a Municipiului Huși” -  

inițiator primarul municipiului Huși. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Popa Cristinel   solicita comisiilor de specialitate 

sa prezinte  avizele  pentru acest proiect de hotarare:  

• Domnul consilier Focia Alexandru : Comisia juridică şi de disciplină, pentru 

administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 

libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Doamna consilier Nacu Mihaela: Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, 

administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor 

publice, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre.     

•  Domnul consilier Popa Cristinel - Comisia de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza 

favorabil proiectul de hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Daca sunt  alte discutii la acest 

proiect de hotarare ?  
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         Domnul consilier Bobârnat Radu:  Domnul primar al municipiului Husi ne-a explicat despre 

ce este vorba, reactualizarea Studiului de fezabilitate, acte necesare pentru incheierea / 

continuarea Protocolului pentru Sos.de centura a municipiului Husi. 

          Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan : Daca reusim in 3 luni de zile, 

Studiul de Fezabilitate intra din nou in CTI, va fi introdus in Planul de  transport....  

          Domnul consilier Bobârnat Radu:  Sa vedem daca va fi sursa de finantare!? 

          Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan : Pai asta este problema, se termina 

POIM,si intra in celalalt program, Programul de transport 2021 – 2027,si  trebuie introdus acuma. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:  Da, trebuie aprobat.  

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : De asta este toata graba asta.  

De exemplu, si la APC, la apa-canal, acelasi lucru, nu stiu cum am sa fac, imi este greu acolo, dar 

mi-am luat asta pe cap, sa vad cum o sa termin, dar aici este mai simplu, stiam de cand am 

semnat contractul ca vor schimba sursa de finantare, nu aveam cum  in cateva luni de zile sa 

facem si licitatie , si Studiu, si iar licitatie. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:  Cam cat costa reactualizarea, cam cat este suma? 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan : Ne poate spune domnul 

ing.Dumăscu! 

            D-nul ing.Dumăscu Emanoel – sef Birou Tehnic: Pretul estimat este de “3.500.000 lei ”, 

s-a adjudecat la vreo “3.400.000 lei ”. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:  „3.000.000 lei ” numai reactualizarea Studiului ? 

           D-nul ing.Dumăscu Emanoel – sef Birou Tehnic: Da, undeva aprox.3.400.000 lei. Dar 

actualizarea Studiului inseamna actualizarea tuturor acelor studii, nu este numai Studiu de 

fezabilitate, el implica o lucrare  mult mai complexa, sunt studii de teren, studii geo, s.a.m.d. 

          Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan : Din vechiul Studiu luam anumite 

calcule care au fost pentru prima varianta, pentru a doua varianta, ca a mai fost odata, dar acum , 

practic, toata legislatia este schimbata, toata legislatia este schimbata, inclusiv Studiu de trafic. 

            D-nul ing.Dumăscu Emanoel – sef Birou Tehnic:Da, si Studiu de trafic. Toate aspectele 

variabile din vechile studii trebuie modificate. 

           Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan : Nu eu am decis, nu eu decid. 

Astea sunt studiile alocate de la Bucuresti, avem o licitatie din trei asociati, 4 subantreprenori,  

           D-nul ing.Dumăscu Emanoel – sef Birou Tehnic: Fiind o lucrare foarte complexa, practic 

au venit 15 firme in asociere, sunt domenii diferite. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:  Fiecare lucreaza pe un anumit sector. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Daca ne-am lamurit, supun la 

vot proiectul de hotarare.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”.     

       Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu 
X 

 
- - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 
  

4.  Cocuz Adrian 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 
- - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X    

6.  Filip Cosmin Adrian absent nemotivat  
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7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Mardari Gianina 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 
- - 

9.  Matei Ionel  
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 

- - 

10.  Matei Gabriela 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 

- - 

11.  Nacu Mihaela X - - 

12.  Patrașcu Luiza X - - 

13.  Popa Cătălina Eugenia 
absent  motivat  

 

14.  Popa Cristinel 
X 

 
- - 

15.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de videoconferinta 
- - 

16.  Rotariu Nicoleta 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 

  

17.  Toma Cătălina Tania 
X 

foloseste platforma  

online de videoconferinta 
- - 

18.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul general al Municipiului Huși, d-na  jr.Monica Dumitrașcu:Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) . 

 

           Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan :M-as bucura daca ar fi 

“specialistii” de aceeasi calitate a arhitectilor pe care i-am avut ieri pentru cladirea de pe 

str.I.L.Caragiale, si intelegatori, in acelasi timp. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:  Acolo „la Pompieri” , da?! 

            Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan :Da, au fost ieri la Husi, dar nu au 

venit decat sa ne spuna  care este legislatia,si ce propun ei, materialele sunt gata toate, eu  sper ca 

pana in ianuarie 2024 sa se liciteze , si prin luna martie 2024 incepe.Doamna ne-a explicat unde 

mai trebuie trasa o linie, sa mai faca ceva, saptamana viitoare vor veni sa aduca materialele.Daca 

ma iau dupa „ceilalti”, mai am un pic si plec acasa! Ne-a mai venit o Ordonanta, poate stiti cu 

totii,  mult „mai urâtă”, ultimele facturi pe care le putem depune pentru fonduri europene este 

data de 13.11.2023 , dupa asta cereri de prefinantare, si o sa vina banii ...... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:  Da, sa nu se mai faca plati in perioada asta  pana la 

sfarsitul anului .  

         Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan : Eu cred ca alta este situatia, este 

presa aici de față, și nu vreau sa apară în presă, am mai facut o gafa ieri, ieri m-a intrebat cineva 

despre nu stiu care ordonanta, am spus punctul meu de vedere, am mai zis si in sedinta, am laudat 

pe un om care , contracandidatul PSD-ului , si mi s-a spus ca l-am criticat, s.a.m.d. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:  Nu stiu despre ce este vorba. 

        Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan : Am citit undeva ca gradul de 

absorbtie este de 97%, la nivel national, de fonduri europene. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:  Din PNRR  sau din toate? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Din toate. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:  97%? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : 97%! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:   Nici Spania nu sa avut asa procent de absorbtie! 
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         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Cum este, domnule Dumascu? 

         D-nul ing.Dumăscu Emanoel – sef Birou Tehnic:Pe fonduri europene, gradul de absorbtie 

era foarte mare, era 97% acum vreo luna de zile in urma, declara la televizor. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Declara la televizor?! 

         D-nul ing.Dumăscu Emanoel – sef Birou Tehnic: Da.  

         Domnul consilier Bobârnat Radu:Pana la sfarsitul anului este 110%. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : La noi in tara sunt mii de santiere, 

a venit CNI sa ne opreasca lucrarile, cred ca voi pleca vineri la Bucuresti ca mai am de semnat un 

act aditional, sa le pun in continuare, sa termin , la „Anghel Saligny” nu stiu daca au bani sa 

finanteze, eu cred ca din dorinta de a atrage mai multe fonduri europene, de a le consuma, 

efectiv,impuneau acele corectii, care vedeti, incepem sa le castigam. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar este vorba de contractele care s-au semnat, in functie 

de asta de stabileste absorbtia, in functie de contracte, nu de proiectele depuse. 

         Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan : Nu, se pune in functie de suma, 

am de luat 1 miliard , si am luat 900 si ceva...... 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:Pe contract semnat. 

        Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan :Nu, pe situatii de lucrari executate. 

        Preşedintele de şedinţa, domnul consilier Popa Cristinel : Aici este 97%, la lucrari executate, 

asta nu-i  absorbtie de fonduri.  

         Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan :Va multumesc ca ati participat la 

sedinta!. Domnul Dumăscu, trimite-ti hotararea pe e-mail ? 

        D-nul ing.Dumăscu Emanoel – sef Birou Tehnic: Da, pe e-mail. 

       Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Popa Cristinel :  Daca nu mai sunt alte 

subiecte de discutat, declar închise lucrările ședinței extraordinare,convocata de indata a 

Consiliului Local  al  Municipiului Huşi  din data de 01 noiembrie  2023. 
              

 

 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                              SECRETAR GENERAL ,   

                Cristinel Popa                                                               jr.Monica Dumitrașcu  

 

 

 

 

 

 

 
 

       Întocmit, 

       Consilier, 

   Oprea  Anișoara 

 

 

 


